
 

 

 

Castricum, 25 maart 2019 

 

Geacht College, 

Onderwerp: schriftelijke vragen met betrekking tot grote zorgen over 

landbouwgif op bollenvelden 

 

Het televisieprogramma Zembla meldde enige tijd geleden dat het gebruik van 

pesticiden op bollenvelden gezondheidsrisico’s met zich meebrengt. Met name voor 

omwonenden. Het gif is onder andere teruggevonden in de luiers van baby’s die op 

250 meter afstand van bollenvelden wonen.  

Het onderzoek laat zien dat er sprake is van verhoogde concentraties aan 

bestrijdingsmiddelen in de leefomgeving, zegt hoofdonderzoeker van het rapport 

Roel Vermeulen. 

Toxicoloog Martin van den Berg bestempelt het gehouden onderzoek naar het 

gebruik van pesticiden als zeer degelijk. Inmiddels doet ook het ministerie onderzoek 

naar de mogelijke gevolgen voor de gezondheid. 

In en rondom de gemeente Castricum worden veel bloembollen geteeld en de fractie 

van CKenG stelt u daarom de volgende schriftelijke vragen: 

1. Bent u op de hoogte dat uit onderzoek blijkt dat het spuiten van landbouwgif 

op de Nederlandse bollenvelden omwonenden veel langer blootstelt aan 

pesticiden dan tot nu toe bekend is? 

2. Hebt u zicht op de situatie in Castricum, waar op veel landbouwgronden bollen 

worden gekweekt en gebruik gemaakt wordt van bestrijdingsmiddelen? 

3. Zo nee, bent u bereid de GGD opdracht te geven om in dit kader onderzoek te 

doen naar de situatie in onze gemeente? Waarom wel, waarom niet? 

4. Zo ja dan ziet de fractie van CKenG zo spoedig mogelijk de gegevens die bij u 

bekend zijn tegemoet 

5. Zo ja, wat betekent dit voor de inwoners van Castricum? 

De fractie ziet uw antwoorden graag zo spoedig mogelijk tegemoet. 

 


